

# INTERNATIONAL SCHOOL OF NANSHAN SHENZHEN

ISNS 深圳市南山外籍人员子女学校

2022-23 Semester One

# Extra Curricular Activities Information Booklet 社团活动 信息手册



# Play-Doh Club 彩泥俱乐部

Students develop fine motor skills and channel their creativity through Play-Doh. 学生们通过玩彩泥锻炼精细动作技巧和发挥创造力。

• 2:20-2:50PM



# Early Years Reading Club 幼儿阅读俱乐部

This club provides an opportunity for our young readers to share the pleasure of reading and it promotes a love of reading in a positive, nurturing environment. Reading sparks curiosity, stimulates the imagination in young children and improves concentration and helps with relaxation. This club is great for students who love to read stories.

幼儿阅读俱乐部为我们的幼儿读者提供了一个分享阅读乐趣的机会,并在一个积极的、有益的环境中促进阅读的爱好。阅读能激发孩子们的好奇心,激发他们的想象力,提高他们的注意力,以及帮助他们放松。这个俱乐部非常适合喜欢阅读故事的学生。

Instructor 负责老师

Grade 适合年级

· K4-K5

Time

上课时间

· Thursday 周四
- 3:15-4:15PM



# LPYP Cupcake Club 纸杯蛋糕俱乐部

Join the Cupcake club as they mix it up at ISNS. Kids and cupcakes make the perfect recipe for fun. K5 students will learn to use basic ingredients and equipment to bake tasty treats. They will also learn how to decorate their creations. The best part will be the tasting of the delights we bake during our time in the club.

加入纸杯蛋糕俱乐部,孩子和纸杯蛋糕是乐趣的完美配方。K5的学生将学习使用基本的食材和设备来烘焙美味的食物。他们还将学习如何装饰他们的作品。品尝自己的烘焙作品将是我们这个俱乐部最大的乐趣。

# Instructor 负责老师

- Judy Zhou
- Daniel van Aswegen
- Miss Coco

Grade 适合年级

• K5

Time 上课时间

- Friday 周五
- 3:10-4:00PM



# Little Yogis 少儿瑜伽

Focus on building up students flexibly, strength and fine motor skills in a fun way. (Yoga outfits are encouraged )

少儿瑜伽主要趣味的方式加强学生的灵活性、力量和精细动作的技巧。(学生上课时可以穿着瑜伽服)

Instructor 负责老师

• Lulu Lu

Yvonne Wu

Grade

适合年级

• K5-G1

Time

上课时间

• Tuesday 周二

• 3:30-4:30PM



# Creative Art Club 创意艺术俱乐部

Creative arts club focuses on developing students' creativity through different activities including drawing, coloring and crafting.

创意艺术俱乐部主要通过不同的活动包括画画、涂色和手工制作来培养学生的创造能力。

Instructor 负责老师

- Kim Kyoung Eun
- Ms.Wanna
- Ms.Chien

Grade

适合年级

• G1-2

Time

- Thursday 周四
- 3:30-4:30PM



# Chinese Culture & Games Club 中国文化及游戏俱乐部

The Chinese Cultural & Games Club is dedicated in promoting the Chinese culture through various social and entertainment activities that allow students to explore and comprehend the beauty of the culture, the history of China.

中国文化及游戏俱乐部致力于通过多种社交和娱乐活动推广中国文化,使学生能够发掘和理解中国文化和历史之美。

# Instructor 负责老师

- Hulda Zhang
- Yannis Zhao
- Hebe Wang

Grade 适合年级

• G1-2

Time 上课时间

- Monday 周一
- 11:30AM-12:10PM



## How to Draw Club 绘画俱乐部

Student will learn how to draw and color different characters and objects. They will work on fine motor skills, listening skills and show their creativity.

学生将学习如何绘画和涂色不同的人物和物体。他们将锻炼到精细动作技巧、听力技巧并展示他们的创造力。

Instructor 负责老师

- Mark Ogley
- Annie Laderoute

Grade

适合年级

• G1-2

Time

- Monday 周一
- 11:30AM-12:10PM



# Fabric Crafting Club 手工编织俱乐部

Students will have the opportunities to practice their fine motor skills by sewing, cutting, knotting, and collaborating skills by working with other students to finish their fabric projects.

学生将听不同的故事和并依据故事创作不同的手工制作项目。学生将有机会通过缝纫、裁剪、打结等锻炼他们的精细动作,以及通过和其他同学一起完成他们的织物项目来培养写作能力。

Instructor 负责老师

- Lu Luo
- Wendy Wang

Grade 适合年级

• G1-2

Time 上课时间

- Friday 周五
- 11:30AM-12:15PM



# Reading Buddies 阅读伙伴

Reading buddies is a program in which a MYP/DP mentor student is paired with an elementary student from grades 1-2. They will meet each week in the library and spend time reading together. The Reading Buddies program helps model good reading.

阅读伙伴是一个由MYP/DP学生与G1-G2的学生配对并指导他们阅读的项目,他们将每周在图书馆进行阅读,此项目还能帮助树立良好的阅读模范。

Instructor 负责老师

- Thelma Ginsberg
- Yunjia Bi
- Scott Chapman

Grade

适合年级

• G1-2

Time

- Monday 周一
- 3:30-4:30PM



# Makerspace 创客空间

Join us as we think, design, collaborate and build various hands-on projects. 欢迎像我们一样爱思考、设计、合作和制作各种手工作品的学生加入创客空间。\*Only accept new participants.Will teach similar projects as last year. 只招收新参与的学生,因该活动将学习与上一学年类似的项目。

Instructor 负责老师

- Lori Moody
- Michelle Thacker
- Huini Xie

Grade

适合年级

• G1-2

Time

- Thursday 周四
- 3:30-4:30PM



# Boardgame(Chess) 桌游(棋类)

Students play different board games with partners. Thinking skills, communication skills and social skills involved.

学生将与同伴玩不同的国际象棋桌游游戏,其中包括锻炼思考能力、沟通能力和社交技巧。

Instructor 负责老师

- Lucy Chen
- Natalie Chan
- Max Gao

Grade 适合年级

• G3-4

Time

- Wednesday 周三
- 11:30AM-12:10PM



# Chinese Poetry Recital 中文诗歌朗诵

Welcome the students who love or would like to feel the beauty of Chinese poetries. Students will have the chance to appreciate Chinese poetries and read aloud with music.

欢迎热爱或则喜欢感受中文诗歌之美的同学来加入。学生将有机会欣赏中文诗歌,并伴着音乐大声朗读。

Instructor 负责老师

- Danielle Jin
- Sarah Sun

Grade

适合年级

• G3-5

Time

- Monday 周一
- 11:30AM-12:10PM



# Junior Eco Squad and Service Club

# 少年环保与服务俱乐部

This club promotes service learning and the environment. Service learning will incorporate direct service, indirect service, research, and advocacy to promote environmentalism. 这个俱乐部提倡服务学习和环境保护。服务学习将包括:直接服务、间接服务、研究和倡导环保。

Instructor 负责老师

• Stephanie Martinelli

Grade

适合年级

• G3-5

Time

- Wednesday 周三
- 11:35AM-12:10PM



# UPYP Maker Club – UPYP 创客俱乐部

Makers club is a space designed and dedicated to hands-on creativity, students have opportunity to inquire into and create different hands-on projects. Students also have opportunity to present their projects in ISNS exhibition center and the annual Nanshan School Maker Faire.

创客俱乐部是一个专为实践创造而设计的空间,学生们有机会探索和创造不同的实践项目。学生们也有机会在ISNS展览中心和一年一度的南山学校创客大会上展示他们的项目。



#### UPYP Art Club - UPYP 艺术俱乐部

Students work on collaborative art projects that include painting, collaging, fiber arts and 3-D. Students may also work on their own artwork and get additional assistance.

学生将学习包括涂画,拼贴画,艺术拼布和3D等合作项目。同时也会创作自己的艺术作品,以及创作辅助。

\*Year-long activity.Students will join this club for semester one and two when sign up. 学年制活动,报名的学生将参加此俱乐部的第一和第二学期。

Instructor 负责老师		<ul><li>Michelle Roycroft</li><li>Francois Pretorius</li></ul>
Grade	适合年级	• G3-6
Time	上课时间	• Monday 周— • 3:35-4:30PM



# Graphic Novel Club 图画小说俱乐部

Students will inquire into different techniques to plan, draft, revise, publish and share their own short graphic novel.

学生将探讨不同的技巧来计划、起草、修改、出版和分享他们自己的短篇图画小说。

Instructor 负责老师
Grade 适合年级

• G4-5

Time

上课时间
• Thursday 周四
• 11:30AM-12:10PM



# The Storytelling Club 讲故事俱乐部

This club teaches students effective storytelling using the Hear, Map, Step, and Speak method. After retelling well-known stories and inventing their own stories they will give each other reflective feedback. The storytelling club is great for students who would like more opportunities to improve their public speaking abilities.

这个俱乐部用听、图、步骤和说的方法教学生有效地讲故事。在复述众所周知的故事和创造自己的故事后,相互给对方反思的反馈。讲故事俱乐部可以给想要提高公众演讲能力的学生提供很好的机会。

Instructor 负责老师

An Chan

Sophie Zhu

Grade

适合年级

• G4-5

Time

上课时间

• Thursday 周四

• 3:30-4:30PM



# Paper Cutting Club 剪纸俱乐部

Students will work on different types of paper-cutting that include Chinese paper-cutting (jianzhi) and other paper art crafts.

学生将参与不同的剪纸活动包括中国的剪纸技术和其他纸类的艺术手工制作。

Instructor 负责老师

Output

Outp



# Paper Making Factory 造纸俱乐部

Students will learn how to recycle paper by using it to create new paper and turn into notebooks, card or post card. Which can be sold to raise money for student activities.

学生将学习如何循环使用纸张并用它们来制造新的纸和做成笔记本、卡片、明信片。这些成品可以售卖后用于学生的活动。

Instructor 负责老师

- Sandra Edwards
- Delia Swanner

Grade

适合年级

• G4-6

Time

- Monday 周一
- 3:30-4:30PM



# Poetry Workshop 诗歌工作坊

Students will be introduced to different forms of poetry for their personal portfolio. students will also learn how to edit and publish their work.

学生将学习不同形式的诗歌来创作他们的个人作品集。学生还将学习如何编辑和出版他们的作品。

Instructor 负责老师 · Darcy Fisher
Grade 适合年级 · G4-8

Time 上课时间 · Tuesday 周二 · 3:30-4:30PM



# Cross Stitch 十字绣

The Cross Stitch club is not only a place for students to create beautiful pieces of art, it is also a place for them to wind down after a busy and stressful day at school. The relaxing atmosphere help students focus their minds and practice hand-eye coordination.

十字绣俱乐部不仅是学生们创作漂亮艺术品的地方,也是他们在学校忙碌和紧张的一天后放松的地方。放松的氛围有助于学生集中注意力,练习手眼协调能力。

Instructor 负责老师

- Liana Li
- Ivy Liu

Grade

适合年级

• G6-8

Time

- Monday 周一
- 3:30-4:30PM



# Scratch/Micro Bit Coding -Scratch/Micro Bit编程

This course introduces computer science and programming concepts with a maker philosophy and project-based approach to help students see coding as an important part of building creative solutions to solve a problem or serve a purpose.

(Students need to use laptop for coding.) 本课程以创客哲学和项目式学习的方法介绍计算机科学和编程概念,帮助学生将编码视为构建创造性解决方案的重 要部分,以解决问题或服务于某个目的。

(学生需要使用电脑编程。)

# Instructor 负责老师

- Geran Zhang
- Prathap Sekar

Grade

适合年级

• G6-8

Time

- Tuesday 周二
- 3:30-4:30PM



#### MYP Art and Tech Club

#### MYP艺术与技术俱乐部

Students will have an opportunity to work on a variety of projects of their own choice which combine arts and crafts with technology.

学生将利用科技结合艺术与工艺参与多个自选的项目。

Instructor 负责老师

- Barbara Grotowska
- Yvonne Xiao

Grade

适合年级

• G6-9

Time

- Thursday 周四
- 3:30-4:30PM



# MYP Art Club | MYP艺术俱乐部

Students work on individual or collaborative art projects that they are interested in creating, as well as explore materials of their choice. Students will work to create a mural to commemorate ISNS' 20th Anniversary.

学生将根据自己的兴趣创作个人或合作的艺术项目,并探索自己选择的材料。学生们将创作一幅壁画来纪念ISNS成立20周年。





# Chess Club 国际象棋俱乐部

Students will develop as critical and creative thinkers as they learn and improve at the game of chess. 学生将通过国际象棋游戏来发展成为具有批判性和创造性的思考者。

Instructor 负责老师
Grade 适合年级
・G6-12

Time 上课时间
・Friday 周五
・11:50AM-12:15PM



# French Club 法语俱乐部

Every student is welcome to join the club where we can enjoy the community vibe. We will have weekly activities: games, discussions, music, movies, etc. We encourage all French students to join the French club.

每个学生都欢迎加入法语俱乐部来感受这个语言气氛。俱乐部每周的活动有:游戏、讨论、音乐、电影等。我们鼓励所有学法语的学生都加入这个法语俱乐部。

# Instructor 负责老师

- Martine (Em) Humbert
- Elie Xu

Grade 适合年级

• G6-12

Time 上课时间

- Thursday 周四
- 3:30-4:30 PM



# MYP Design Club -MYP设计俱乐部

Students will be able to work on their own projects, develop skills, explore design beyond classroom content, and spend time with like-minded creative students.

学生将独立完成自己的项目,发展技能,发掘超越课堂内容的设计能力,和同样有创意理念的学生一起合作。

Instructor 负责老师

Output

Outp



# Prism Pride 社交平等

Prism Pride envisions a school environment that promotes inclusion and acceptance across the school and discourages judgement, bullying or harassment to any of its students. Through respectful discussion, the purpose of our group is to educate and raise awareness to our students. We aim to increase our open-mindedness and caring towards LGBTQ+ topics and to foster a compassionate and supportive environment for members. This group is a safe space and open to all students who are supportive of this mission within ISNS, whether they are part of the LGBTQ+ or not. 社交平等设想是一个促进整个学校的包容和接受,并阻止对任何学生的评判、欺凌或骚扰的学校环境。通过相互尊重的讨论,此俱乐部的目的是教育和提高我们的学生的意识。我们的目标是增加我们对 LGBTQ+话题的开放思想和关心,并为成员培育一个富有同情心和支持性的环境。这个俱乐部是一个安

Instructor 负责老师

- Kandace Law
- Juliet Kiester
- Jennifer Kerns

Grade 适合年级

• G6-12

全的空间,对ISNS内所有支持这一使命的学生开放,无论他们是否是LGBTQ+的一员。

Time 上课时间

- Tuesday 周四
- 11:45AM-12:15PM



# Senior Eco Squad 高级环保队

Students are welcome to join to learn more about how to nurture Mother Earth. We will have weekly activities such as celebrating Earth Day, building GOOS paper trays and educating students and staff about sustainable practises.

欢迎同学加入高级环保队,来了解如何培育地球母亲。我们每周都会举办一些活动,比如庆祝地球日、搭建GOOS纸盒以及对学生和员工进行可持续实践方面的教育。

Instructor 负责老师

- Elie Xu
- Mariek Kocay

Grade

适合年级

• G6-12

Time

- Thursday 周四
- 11:45AM-12:15PM



## Announcements Club -公告俱乐部

Students will assist in the creation of the school video announcements, including filming videos, editing, coming up with ideas, and more.

学生将创作及协助录制、编辑、提供想法来完成学校公告屏的播放内容。

Instructor 负责老师

• Paul.Kwiatkowski

Grade

适合年级

• G7-12

Time

- Monday 周一
- 11:45AM-12:15PM



# Chinese Magazine-Tai Hua 中文杂志社-苔花

Students learn to edit, design and publish their own work. The magazine is open to submissions from throughout all MYP/DP students and encourages students to practice writing.

学生将学习编辑、设计和出版他们自己的作品。这个杂志将接受来自所有MYP/DP的学生的作品并鼓励学生练习写作。

# Instructor 负责老师

- Iris Sha
- Gia Chen
- Liona Li

Grade

适合年级

• G7-12

Time

- Wednesday 周三
- 11:30-11:55AM

<sup>\*</sup>Same group of students as last year.

<sup>\*</sup>原社团的学生继续参与。



# 3D Print Club | 3D打印俱乐部

In this club, students will learn the foundation of 3D design and 3D printing technology. Centred around problem-solving and enquiry that makes use of the design as a tool. Students will get to explore and build their 3D modelling skills using Fusion 360 software as they find solutions to problems in the context of modelling and building prototypes.

在这个俱乐部学生将学习3D设计的基础和3D打印技术。利用设计作为工具,以解决问题和探究为中心。 学生将使用融合360软件探索和建立他们的3D建模技能,以便他们在建模和构建原型的背景下找到解决问题的方案。

# Instructor 负责老师

- Prathap Sekar
- Brian Delsandro

Grade 适合年级

• G8-12

Time 上课时间

- Monday&Friday 周一及周五
- 11:45AM-12:15PM



# Calligraphy Club 书法俱乐部

Students will learn the basic strokes of Lishu and create their own art piece(s) as well as practice meditation.

学生将学习隶书的基础笔画和创作自己的书法作品,同时练习冥想。

Instructor 负责老师

Hea Jung Choi

Sharon Zhang

Grade 這

适合年级

• G8-12

Time

- Monday 周一
- 3:30-4:30PM



# Duke of Edinburgh Award 爱丁堡公爵奖励

DoE is based on the same concept as CAS. students will engage in an hour of activity, skill building, and community service every week, in addition to required outdoor activities. Completion of requirements will result in an award given by the Duke of Edinburgh.

DoE与CAS基于相同的概念。除了必要的户外活动之外,学生每周将参加一个小时的活动、技能建设和社区服务。完成要求的学生将会获得爱丁堡公爵的奖励。

Instructor 负责老师

- Sandra Edwards
- Joseph Hake

Grade 适合年级

• G8-12(13YO+)

Time 上课时间

- ◆ Tuesday 周二
- 3:30-4:30PM



# Literary Magazine-The Lighthouse

# 文学杂志社-灯塔

Students create a literary magazine to showcase some of the excellent writing that is created at ISNS. 学生将制作一本文学杂志来展示ISNS校内创作的优秀写作作品。

Instructor 负责老师

- Mariek Kocay
- Jason Johnson

**Grade** 适

适合年级

• G8-12

Time

- Friday 周五
- 11:45AM-12:10PM



## Model United Nations 模拟联合国

Model UN is a simulation of the UN General Assembly and its other multilateral bodies where students perform an ambassador role while debating topics such as gender equality, climate action, global health, and more.

模拟联合国是模拟联合国大会及其其他多边机构,学生扮演大使角色,辩论例如性别平等、气候行动、全球健康等主题。

# Instructor 负责老师

- Hector Wu
- Mikaela Beier
- Andrew Robinson

Grade 适合年级

• G8-12

Time 上课时间

- Wednesday 周三
- 11:45AM-12:15PM



# Academic Bowl 学术碗

Trivia competition. Currently deciding which system to use. For students that want to be on general knowledge game shows. Excellent activity for university acceptance.

常识竞赛。目前正在决定使用哪个系统。适合想参加常识游戏节目的学生参加。这是一个优秀的有助于申请大学的活动。





# Math Club 数学俱乐部

This Math club will provide an opportunity for you to appreciate mathematics through learning interesting/advanced Math topics that you don't normally get to learn in your regular Math classes. You will get to see and tackle Math problems from various Math competitions. You will also get to meet and work with other students who are interested and strong in mathematics.

学生将学习平时常规数学课程上没有机会学习的趣味或进阶的数学主题。学生将通过多个数学比赛来学习和解决数学问题,并且与其他对数学感兴趣和擅长数学的同学一起学习和探讨。

Instructor 负责老师

• Meng Qi

• G9-12

Time

• Friday 周五
• 3:30-4:30PM



# Photo Club 摄影俱乐部

An exploration of film basic analogue, alternative and digital photography techniques, A variety of photographic themes and subject areas will be explored.

学生将探究胶片的基础模拟和替代,数字摄影技术摄影技术,不同摄影主题和范围。



# University Prep Club 大学预备俱乐部

Students who would like to understand more fun facts and myths about university can drop by using VR tours for campus visit, work on resume building, more essays instructions etc.

学生可以使用虚拟VR参观校园了解更多关于大学的有趣事实和神话的,学习制作简历,获取更多的论文指导等。

Instructor 负责老师

- Lisa Hackett
- Eleanor Rao

Grade

适合年级

• G9-12

Time

- Monday 周一
- 3:30-4:30PM



# VR Game Design Club | VR游戏设计俱乐部

This club is for students who wish to gain skills and experience that will enable them to be the creators of tomorrow. The course provides training, support, and resources to explore VR development with Unity. In the self-paced part of this course, students will learn to design and develop Virtual Reality (VR) applications. Students will create prototypes, attempt challenges, and complete quizzes to build and solidify their skillset. Whether they want to create an interactive walkthrough of an ancient ruin, a product configurator for a car manufacturer, a simulator for operating dangerous machinery, or any other experience, this course will help them to bring those ideas to life in VR.

这个俱乐部是为希望获得技能和经验的学生,使他们成为未来的创造者。课程提供培训,支持和资源,以探索与Unity的VR开发。在本课程的自我节奏部分,学生将学习设计和开发虚拟现实(VR)应用程序。学生将创建原型,尝试挑战,并完成测试,以建立和巩固他们的技能。考验他们是否能够创建一个古代废墟的交互式演练,一个汽车制造商的产品配置器,一个操作危险机械的模拟器,或任何其他体验,这门课程将帮助他们在VR情景中实现这些想法。

# Instructor 负责老师

Prathap Sekar

Grade 适合年级

• G9-12

Time 上课时间

• Monday 周一

• 3:30-4:30PM